




zelfaanschrijven. De gemeente Zevenaar gebruikt in overleg met de afdeling 
communicatie de krant en de Website om de inwoners op de hoogte te brengen.

Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 

De fractie van Sociaal Zevenaar geeft aan brief 1 (brief oud-medewerker inzake 
uitvoering raadsenquête) te Willen agenderen voor de vergadering van de commissie 
Middelen. Hij spreekt de hoop uit dat er voor die tijd een oplossing wordt gevonden 
waardoor agendering niet meer nodig is. De fractie is is van mening dat de 
afhandeling van de raadsenquête netjes moet gebeuren en dit opgelost moet 
worden. De voorzitter wijst erop dat de betreffende brief niet openbaar is omdat het 
over personen gaat.

Besloten wordt om de agendacommissie te laten besluiten op welke wijze de brief in 
de commissie besproken wordt (besloten gedeelte). De voorzitter van de 
agendacommissie zal dit meenemen.

De fractie van de PvdA stelt de vraag of we dit wel moeten behandelen als 
gemeenteraad.

Voor de overige stukken besluit de raad met algemene stemmen in te stemmen met 
de wijze van afdoening.

Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergaderingen 

De besluitenlijsten van de raadsvergaderingen van 24 oktober 2018, 7 november 
2018 en 8 november 2018 worden ongewijzigd vastgesteld. Tevens wordt de geheime 
besluitenlijst van de raadsvergadering van 8 november 2018 ongewijzigd vastgesteld.

Raadsvoorstel aanvraag omgevingsvergunning woonfunctie Lentemorgen 122 

Zevenaar 

Aan het begin van de vergadering is besloten dit agendapunt van de raadsagenda af 
te halen.

Raadsvoorstel inzake keuze gemeentewapen 

De raad wordt voorgesteld te kiezen voor wapenschild ontwerp 1 van de Hoge Raad 
van Adel. Er is door Sociaal Zevenaar een motie ingediend waarbij het college wordt 
opgedragen alle beschikbare (oude) gemeentewapens van de voormalige gemeenten 
waaruit de huidige gemeente Zevenaar bestaat op te hangen in de raadzaal.

De fractie van Sociaal Zevenaar licht de motie toe en betreurt het dat het oude wapen 
verdwijnt. De motie is een historisch signaal. De fractie is tegen het voorstel.
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